

全自动真空灌装机 力拓 0.03 (kw)

产品名称	全自动真空灌装机 力拓 0.03 (kw)
公司名称	烟台力拓包装设备有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:力拓 型号:WZB-15 功率:0.03 (kw)
公司地址	烟台开发区长江路148号
联系电话	18853566056 18866655036

产品详情

品牌	力拓	型号	WZB-15
功率	0.03 (kw)	外形尺寸	280 × 180 × 400
灌装头数	1	灌装量	0.5-12 (ml)
适用瓶高	详见说明 (mm)	适用瓶径	详见说明 (mm)
生产能力	详见说明 (罐/分钟)	灌装精度	1 (%)
包装类型	瓶	工作原理	真空
适用对象	果汁饮料、碳酸饮料、酒类饮料、矿泉水、纯净水、酸奶、鲜奶、油类、护发用品、护肤品类、化妆品类、清洁、洗涤用品、牙膏、酱类、胶水、口服液、药水、其他	适用行业	餐饮、食品、日化、医药、烟酒、化工、其他
物料类型	液体	自动化程度	全自动

、适应范围：

wzb-15型注射式灌装机是本公司的升级产品，适用于医药、化妆品、农药、生物、化工等行业。该机主要针对灌装剂量小，腐蚀性高，对灌装精确度要求严格的产品。

2、设备特色：

- 1、玻璃注射管泵体，操作简单方便，灌装精度高，耐腐蚀。
- 2、无密封件、质量可靠、免维护、寿命长、耐各种腐蚀、易清洁。
- 3、体积小、功能全、灌装调节简单方便，自动脚控均可、适合各种场合生产。

4、 不锈钢机箱、美观耐用，符合gmp标准。

5、 灌装容量宽，从0.5ml至12ml可调。

技术参数：

型号	wzb-15
电源	220v 50/60hz单相
功率	30w
灌装头数量	1头
适用物料	小剂量物料精准灌装
耐酸碱性	适应酸/碱物料
灌装量	0.5ml至12ml
灌装精度	±0.2%
重量(kg)	10kg
主机尺寸	280 × 180 × 400

联系电话：0535-8011220 传真：0535-6399949

手机：18866655036

地址：山东省烟台市开发区秦淮河路48号

烟台力拓包装设备有限公司系广州番禺微至包装设备厂全资子公司。公司坐落于北方经济腹地山东省烟台市。

公司主要从事包装机械的研发、生产、销售，拥有多年制造包装机的丰富经验及雄厚的经济技术实力。主要产品有：全自动灌装机、半自动灌装机、灌装包装生产线、铝箔封口机、贴标机、喷码机等。产品广泛应用于食品、饮料、化工、制药、环保等领域。公司自成立以来不断引进国外先进包装技术，同时结合国内终端客户实际需要研发生产的包装机械深受广大客户好评。公司的设备齐全、技术先进，并拥有一批高素质的工程技术人员和职工队伍。

公司2006年成功中标佛山圣芳联合有限公司（采乐）全自动洗发水灌装生产线32条；2007年为西安强生药业制造的生产线168小时连续运行零故障；2008年应茂名消毒用品有限公司要求，为其量身定做全自动灌装旋盖一体机一次性试车成功，凭借其精确、高速、稳定的优势先后被多家制药厂使用认可及好评。

烟台力拓包装设备有限公司是国内第一家也是唯一一家对销售的包装设备实行质量“三包”的厂家。

烟台力拓一贯坚持以高新技术研发为市场主导的销售战略，并且在应用领域中保持高性能、高起点的理念，优质高效地服务客户。产品大多采用机、电、气一体化设计，核心部件和控制电路元件如气缸、液压和电子元件、plc、触摸屏、传感器等，均使用德国、日本、台湾生产的著名品牌，确保了性能稳定可靠。并进行严格的品质监督，产品出厂前均经过反复的超负荷老化实验和检测，严格确保产品质量。

公司一如既往秉承“以诚为道、以质取胜”理念，努力使力拓产品逐渐成为高品质的象征，从而创造佳绩、回报客户，回馈社会。

yantai rioto packaging equipment co., ltd. is the wholly-owned subsidiary company of guangzhou panyu weizhi packaging factory, which is located in the north economic hinterland of yantai, shandong province.

the company mainly engages in packaging machinery 's r&d, manufacture and sales, which have many years ' rich experience of manufacturing packaging machine and rich economic technical strength. the main products include: full automatic filling machine, semi-automatic filling machine, filling packaging production lines, aluminum foil sealing machine, labelling machine, ink jet numbering machine and so on. the products are mainly applied in foods, beverages, chemical industry, pharmacy and environment protection. since the foundation of the company, it has researched and developed the packaging machinery as well as introduces the overseas advanced packaging technology and combining with the actual requirement of domestic end consumers, which received the good praise from the vast customers. the company has the complete equipments, advanced technology as well as high quality engineer technical stuffs and workers.

in 2006 the company successfully bided for 32 pieces full automatic filling production lines of foshan shengfang combination co., ltd. (caile); in 2007 it provided the production line for xi ' an qiangsheng pharmacy industry which ran continuously for 168 hours with no malfunction; in 2008 according to the requirement of maoming disinfecting apparatus, the customized integrative automatic filling machine test-driven successfully for the first time, winning the successive recognition and favorable reputation of many pharmaceutical factories by its accuracy, high speed and steadiness.

yantai rioto packaging equipment co., ltd. is the first one also the only one which implements three guarantees to the packaging equipments in the home market.

yantai rioto has always insisted r&d as the leading sales strategy and keep the ideas of the high performance and high starting point in application to serve the customer efficiently. the products mainly adopts the design of mechanical-electrical integration, the ore parts and controlling circuit elements such as cylinder, hydraulic pressure and electric elements, plc, touch screen, and transducer, all of which use famous brand of german, japan and taiwan to ensure stable performance. the company has the strict quality system and the products have the overload test to ensure the quality of the products.

the company sticks to the management ideas of honesty and good quality, and attempts to make rioto products gradually become a symbol of high quality. and it will create good achievement, serve the customers and redound to the society.